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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2013. március 08. napján meg-
tartott rendkívüli testületi ülésér ől. 

 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester 

  Anderkó Attila alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Csábi Jánosné képviselő 
  Dénes László képviselő 
  Harcsás Ferenc képviselő 
  Léka János képviselő 

 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző. 
 
 
Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a 2013. március 08-án megtartott rendkívüli 
testületi ülésünkön. Négy napirendi ponttal lett kiküldve a meghívó. Először is megállapítom, 
hogy a képviselőtestület teljes létszámmal határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőt választani 
kell. Nem tudom ki volt utoljára az-az igazság. 

Harcsás Ferenc képviselő- Én voltam, de vállalom, mert ez az én érdekem. 

Radó Tibor polgármester- Másik hitelesítő? Attila elvállalod? 

Anderkó Attila képviselő- Vállalom. 

Radó Tibor polgármester- Jó, vállaljátok. Köszönöm, aki egyetért, hogy a jegyzőkönyv hitelesítő 
Anderkó Attila és Harcsás Ferenc legyen, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

58/2013. (III.08.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesőnek 
Anderkó Attila és Harcsás Ferenc képviselőket jelölte ki. 

 
 

Radó Tibor polgármester– Négy napirendi ponttal lett kiküldve a meghívó. Szóbeli kérelme volt 
még a Polgárőrségnek, azt hozzá tudjuk csapni? A négy kiküldött napirendi pont mellé egy ötö-
dik napirendi pontot javaslok. Szóbeli megkeresés útján a Polgárőrség részéről a minden évben 
megszokott támogatási kérelem –egyenlőre szóban-, azért is, mert annak megfelelően lesz a 
kérelem megírva. 

Léka János képviselő- Na most még egyet szeretnék ezzel kapcsolatban. Múltkor a képviselő-
társam, László nagyon ellene voltam én, csak az ülés napirendi pontjába ne, nyugodtan bele-
vehettük volna, az is fontos dolog volt, de ha ő így dönt. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ne legyen benne. 

Radó Tibor polgármester- Jó, akkor következő testületi ülésre jó lesz úgy Lajos bácsi? Legfel-
jebb az ülés végén megbeszéljük és megírjuk a kérelmet is annak megfelelően. 

Ikládi Lajos Polgárőrség vezetője- Jó. 

Radó Tibor polgármester- Aki a kiküldött négy napirendi ponttal egyetért, kérem, szavazzon. 
Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 
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59/2013. (III.08.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az alábbi-
ak szerint fogadta el: 

1. Sportkör pályázatához megállapodás az önkormányzattal. 

2. Start mintaprogram eszközbeszerzésének elindításához felhatalmazás adása. 

3. Egészséges ivóvíz szolgáltatáshoz konténer elhelyezése. 

4. Határozat módosítása (házi gondozás 0 Forintos térítési díjának 2013. január 01-től 
történő bevezetése). 

 
 

1. Napirendi pont: Sportkör pályázatához megállapod ás az önkormányzattal.  

Radó Tibor polgármester- Igazából ez volt a legfontosabb a napirendi pontok közül, emiatt lett a 
testületi ülés összehívva. Van egy pályázati lehetőség, melyben egy nyilatkozatot kellene aláír-
nom, mint önkormányzatot képviselő polgármester, hogy öt évre biztosítjuk a Sportkör számára 
a sportpályát és az öltöző használatát. Természetesen ez testületi hatáskör és ezért is kell dön-
tést hozni. És át is adnám a szót Harcsás Ferencnek, hogy elmondja a pályázatnak a részleteit. 

Harcsás Ferenc képviselő- Köszönöm szépen. Van egy olyan lehetőségünk, hogy „Magyar Lab-
darúgó Szövetség sporttelepet felújítási program, TAO előminősítésű pályázat”. Tulajdonkép-
pen le van osztva megyékre, hogy hány millió Forintot kap, Csongrád megye 150 millió Forintot 
kap, sportegyesületek és a biztonsági előírások betartására van kiírva ez a pályázat. Tehát ez 
azt jelenti, hogy nálunk, mi, amire beadjuk a pályázatot az védőkorlát körbe teljesen úgy, hogy 
az körbemegy egészen. Természetesen olyan lesz, hogy a mentő be tudjon menni, olyan kapu 
lesz, ami nyitható, meg ezen belül meg volna csinálva a két cserepad –fedett természetesen-, 
ami az előírás és labdarugó háló mind a két kapun. Ez nekünk illetve nem nekünk, kerül 
2.999.967 Forintba, mert 3 millió Forint felett az komolyabb, meg hát 78 egyesület van. Ha el-
osztjuk a 150 millió Forintot, hiába pályázunk a csillagos égig. A lényege az, hogy erre szeret-
nénk beadni pályázatot, amit ma éjfélig kell. Tulajdonképpen kész a pályázat, mindent megcsi-
náltunk, ez hiányzik hozzá, ami a MLSZ által kiadott formanyomtatvány, ezt tulajdonképpen 
nem én, hanem csak be kellett helyettesíteni, hogy a polgármesterünk neve és Pitvarosi Köz-
ségi Sportkör, ennyi. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Világos. 

Radó Tibor polgármester- Két bekezdést olvasnék fel. Ez a két bekezdés a legfontosabb, de 
szerintem tökéletesen vállalható. „A Pitvaros Községi önkormányzat, mint tulajdonos hozzájárul 
ahhoz, hogy a Pitvarosi Községi Sportkör a megvalósuló felújítást legalább 5 éven keresztül a 
Magyar Labdarúgó Szövetség (a továbbiakba: MLSZ) által jóváhagyott sportfejlesztési prog-
ramnak, a látvány-csapatsport támogatásra vonatkozó jogszabályoknak és az eredeti rendelte-
tésnek megfelelően használja és hasznosítsa.”. Igazából ez nem kérdéses, hiszen eddig erre 
használták a pályát és az öltözőt, ezután is erre szeretnék, tehát ez nem probléma. Következő. 
„Amennyiben a felújítás építési engedély köteles tevékenység, a Pitvaros Községi Önkormány-
zat mint tulajdonos hozzájárul ahhoz, hogy az ingatlanra a felújítás megvalósításától számított 5 
év határozott időre az igénybe vett támogatás mértékéig jelzálogjog kerüljön bejegyzésre a Ma-
gyar Állam javára. Kötelezettséget vállalok arra, hogy a jelzálogjog ingatlan-nyilvántartási be-
jegyzése érdekében a Pitvaros Községi Sportkörrel együttműködöm, a bejegyzéshez szüksé-
ges tulajdonosi nyilatkozatokat megteszem és a rendelkezésére bocsátom.” 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem építési engedély köteles. 

Radó Tibor polgármester- Nem kell építési engedély. 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem. Helyrajzi szám kell, tulajdoni lap. 
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Radó Tibor polgármester- Tehát, ezzel kapcsolatban nem lesz sem kötelezettségünk sem ki-
adásunk. Ami kiadás, ez viszont nagyon minimális, tulajdoni lap. Ezt már igazából le is töltöttük 
és kinyomtattuk e hitelesként. Nem is tudom egy elég? 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Ott van. 

Radó Tibor polgármester- Te is adtál már egyet. 

Harcsás Ferenc képviselő- Van. 

Radó Tibor polgármester- Jó. Igazából ez a kettő bekezdés, ami számít, de ha kell persze a 
többit is felolvasom. 

Harcsás Ferenc képviselő- Én még annyit hozzátennék, hogy TAO pályázat, előminősítéses pá-
lyázat és ehhez az MLSZ keresi meg a szponzort, a 30%-os önrészhez. Az MLSZ biztosítja a 
70%-ot és 30%-hoz meg szponzort keres. Én hol keressek vagy bárki ilyen kis településen? De 
mindegy, az MLSZ állja. Tavaly meg tavalyelőtt úgy volt, hogy mindenki keressen magának 
szponzort és az önrészt abból finanszírozzák. Most nem így működik. 

Radó Tibor polgármester- Jó. Nekem még egy kérdésem lenne, hogy a pályázat kivitelezésénél 
a szabályszerűségnek és egyéb dolgoknak a vizsgálata az teljes mértékben a Sportkör… 

Harcsás Ferenc képviselő- Igen, igen, igen. Meg is van, olyan árajánlat kell, ami hivatalos, aki 
számlaképes. 

Radó Tibor polgármester- Három ajánlat kell, arra majd figyeljetek. 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem, itt nem. 

Radó Tibor polgármester- Biztos? 

Harcsás Ferenc képviselő- Itt biztos nem kell, mert az MLSZ elnökével vagyok olyan kapcsolat-
ban, hogy ő mondta, hogy mi kell, hogy kell, ő tájékoztat bennünket, én az után megyek. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Jó. 

Radó Tibor polgármester- Jó. Köszönöm szépen a tájékoztatást, én úgy vélem, hogy nagyjából 
elmondtunk mindent és a képviselőknek elfogadásra javaslom. Kérdés, észrevétel? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Annyi lett volna, hogy akkor nem terheli az önkormány-
zatot semmi plusz költség ezzel kapcsolatban.  

Csábi Jánosné képviselő- Nem. 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Csak kerüljön bele, hogy ez semmivel nem terheli a bü-
dzsét. 

Radó Tibor polgármester- Kérdés? Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Pitvarosi Sportkör pályázatához tulajdonosi nyilatkozat 

60/2013. (III.08.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvarosi Sportkörnek a 
sporttelep felújítására vonatkozó pályázatához szükséges nyilatkozatot a jegyzőkönyv-
höz csatolt tartalommal kiadja, és a nyilatkozat aláírására felhatalmazza a polgármes-
tert. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: azonnal 

Értesül:  Pitvarosi Sportkör elnöke 
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Harcsás Ferenc képviselő- Még egy pályázat volna: „Nemzeti Együttműködési Alap Mobilitás és 
alkalmazkodás kollégium”. Van nekünk egy olyan lehetőségünk, amit már Lacinak és polgár-
mester Úrnak is mondtam, hogy külföldre lehet menni Sportkörnek szurkolókkal, mindennel 
együtt 50 fő legalább. Én arra gondoltam, hogy testvértelepülésünk Gúta és ez 10%-os önrész. 
Ez azt jelenti, de azt mindenki egyén fizetné, mert egy minimum 250.000 Forint, ha beadjuk a 
pályázatot és nyer. 250.000-tól 3 millió Forintig lehet nyerni. Természetesen olyanra pályáz az 
ember, amit lehetőségünk enged. Két napos gútai búcsúra mennénk, erre gondoltunk Erzsike 
nénivel. Március 21-ig kell beadnunk csak, hogy ezt is elmondanám, mert 50 ember elmegy és 
1.000 Forint/fő lenne, amit fizetni kellene szállásra, étkezésre. Megpróbáljuk ezt is. Egy a lé-
nyeg, hogy Gútával –mi arra gondolunk-, amit mondtam is, hogy a két település között legyen 
testvér település kapcsolat. Ez szükséges. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- És ez megvan? 

Radó Tibor polgármester- Sajnos még mindig nincs aláírva a megállapodás. Voltak már azért jó 
pár egyeztetések, de… 

Harcsás Ferenc képviselő- Min múlik az, hogy ez… 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Van egy régebbi együttműködési megállapodás. 

Radó Tibor polgármester- Árpi megígérte, hogy ír egy újat, fel kellene hívni őket. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Következő héten fel kell hívni őket, hogy aktualitása van. 

Dénes László képviselő- Beszélni kell Árpival. 

Radó Tibor polgármester- Ne kapkodjuk el. Májusban meg lesznek hívva elvileg. 

Harcsás Ferenc képviselő- De a pályázathoz meg kell most. 

Radó Tibor polgármester- Csak akkor egyúttal hívjuk meg arra… 

Harcsás Ferenc képviselő- Gondolom, az atya meghívja, az más, az egyházi. Gondolom az 
nem önkormányzati szervezésű. 

Dénes László képviselő- Nem az. 

Harcsás Ferenc képviselő- Akkor választások lesznek. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Mikor? 

Harcsás Ferenc képviselő- Akkor izgulni kell. 

Radó Tibor polgármester- Az szép lesz. 

Anderkó Attila képviselő- Én nem izgulok egyáltalán. 

Harcsás Ferenc képviselő- Jó. Szeretném akkor, ha ezt is tudomásul vennétek, és azt meg kér-
ném tényleg. 

Radó Tibor polgármester- Ehhez van e valami szükséges aláírnivaló? 

Harcsás Ferenc képviselő- Szerintem ehhez nem kell. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az együttműködési megállapodás kell. 

Harcsás Ferenc képviselő- Az kellene. 

Radó Tibor polgármester- Jó. 

Léka János képviselő- Ügyesek vagytok. 

Harcsás Ferenc képviselő- Próbálkozunk, serkentettek, a nullából valamit csinálni kell. 

Radó Tibor polgármester- Igazából itt elfogadtuk, nem kell semmi határozatot hozni. 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem, csak tájékoztattalak titeket, meg szeretnélek megkérni, hogy 
segítsetek. 

Léka János képviselő- Jó, hogy előjött, mert lépéseket kell tenni az önkormányzat részéről. 
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Harcsás Ferenc képviselő- Én már szóltam, Erzsike néni szólt nekem, akkor én már szóltam, 
hogy ha lehet, kellene segítség. 

Radó Tibor polgármester- Beszéltünk róla. 
 
 
2. Napirendi pont: Start mintaprogram eszközbeszerzésé nek elindításához felha-
talmazás adása.  

Radó Tibor polgármester- Elindult mind a négy start mintaprogram, melyben a teljes költségve-
tés több mint 92 millió Forint, ebből 24 millió Forintot meghaladó eszközbeszerzési rész van. 
Erre 70%-os előleget fog fizetni a Munkaügy nagy valószínűséggel a jövő hét folyamán, leg-
alábbis szóbeli ígéretek alapján. És természetesen a dolgokat meg kell venni, hiszen a mező-
gazdasági programot vetőmag nélkül kicsit nehéz megcsinálni. Minden egyes eszközt, kis és 
nagy értékű eszközt, veteményhez szükséges vetőmag, műtrágya, meg mindent, amit beírtunk 
a programba, a munkavédelem, munkaruházat, kézi szerszámok, benzin egyéb megvásárlásá-
hoz egy darab határozatot szeretnék kérni, hogy ha jogilag megfelel, melyben felhatalmaz a 
képviselőtestület, hogy a pályázatnak megfelelően árajánlatok kérésével a legjobb és legala-
csonyabb ajánlat kiválasztásával saját hatáskörben megvásárolhassuk az eszközöket. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én egy kérdést szeretnék feltenni, hogy úgy hallottam, 
hogy itt a munkaprogramosoknak a kiválasztásában nagy szerepe van Léka Jánosnak meg 
Csábinénak. 

Radó Tibor polgármester- Tudtommal nem is tudtatok róla, hogy kik lesznek a programban. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Szeretném, ha ez jegyzőkönyvben benne lenne. Jó? 
Ugyanis támadás ért bennünket, hogy Léka János és Csábi Jánosné miatt nincsenek foglalkoz-
tatva emberek. Hála Istennek most az én nevem véletlenül nem jelent meg, mondjuk, én reggel 
negyed 8-tól este 7 óráig bent vagyok az iskolában, nehéz is lenne ebbe beleszólnom, de érde-
kes, hogy ilyen van, mert kérdeztem a kollégákat, hogy milyen határozatokat hoztak, meg ho-
gyan válogattak, milyen szempontok alapján, meg kik azok, de azt mondták, hogy ők nem isme-
rik, hogy kik vannak foglalkoztatva. Azért kérdezem, hogy volt ilyen; külön egyeztetés vagy nem 
volt? 

Radó Tibor polgármester- Jó, a jegyzőkönyv kedvéért, három ember véleménye számított első-
sorban, hogy adott helyekre kik lesznek felvéve. Elsősorban én, alpolgármester Úr és Körömi 
Tamás… 

Harcsás Ferenc képviselő- Ő a pitvarosi önkormányzat alkalmazásában van? 

Radó Tibor polgármester- Nem, ő a mezőgazdasági programnak az oktatásáért felelős. 

Harcsás Ferenc képviselő- Igen, és ő… 

Radó Tibor polgármester- Ő nem a mi alkalmazottunk. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A Munkaügyi Központ. 

Radó Tibor polgármester- Nem. A Türr István Szakképző Központ által finanszírozott program-
nak az oktatója, viszont mivel, hogy ő tartja az oktatást, ő neki kell biztosítani, hogy az oktatás-
ban résztvevők tudjanak teljesíteni. Itt teljesíteni kell, lesz vizsgáztatás; elméleti-gyakorlati kép-
zés, ott azért teljesíteni kell. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Jó, csak akkor nem ők választottak. 

Radó Tibor polgármester- Nem, hárman választottuk ki a 75 embert. 

Léka János képviselő- Facebookon ez megy, hogy mi vagyunk ketten. Először a képviselőtestü-
let volt, aztán Csábiné és Léka János, vagy fordítva mindegy. Azt hiszem, hogy itt van az-az 
ember, aki ezt facebookra tette, de hát jól van. 

Radó Tibor polgármester- Facebookon az van kint, hogy a képviselőtestület a 45 fő helyett 20 
főt fogadott el a hosszú… 
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Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- De ez sem Léka és Csábinak a javaslata… 

Radó Tibor polgármester- Tudtommal nem is voltatok itt. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Azért mondom, hogy érdekes. 

Radó Tibor polgármester- Az van kiírva, hogy a képviselőtestület döntése alapján.. 

Harcsás Ferenc képviselő- Nem kell kiírni, hogy 20 fő vagy 45 fő vagy 60 lehetett volna. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én úgy emlékszem, hogy költségvetéskor beszéltük és 
Laci javasolta, hogy ebből a 45 főből 20 fő legyen. Én erre emlékszem, hogy ez történt, akkor 
ezt ne forgassuk már. Az az igazság, hogy én itt szoktam csak véleményt elmondani pontosan 
azért, hogy ne lehessen félreérteni dolgokat. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Boldog ember vagyok, mert nekem sincs. 

Radó Tibor polgármester- Azt se tudod mi az. 

Harcsás Ferenc képviselő- Én se tudom. Nekem is a lányaim mondják, hogy nézzem meg, 
olyankor tiszta ideg vagyok, majdnem leverem onnan, hogy egy-két úriember miket írogat. Ez a 
gyengeség jele, mondja meg a szemembe. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Kicsinyes dolog. 

Radó Tibor polgármester- Napirendi ponttal, eszközvásárlással kapcsolatos kérdés, észrevétel? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Annyit, hogy a legkedvezőbbet kell megvenni. 

Léka János képviselő- Még annyit, hogy szó volt arról is, hogy használt gép vagy új. 

Csábi Jánosné képviselő- Ami a pályázatban le van írva Jani. 

Radó Tibor polgármester- Az eredeti pályázatban mi új traktort pályáztunk, de azt még a terv-
tárgyalások folyamán még decemberben kihúzták. Használt gépet nyertünk meg. A hét folya-
mán szóbeli tájékoztatást kértem, mert árajánlatot szerettem volna kérni új traktorra is ugyan-
ebben az árban természetesen. Közölték velünk, hogy csak abban az esetben lehet, hogyha 
annak a teljesítménye annyi, mint az eredeti pályázatban megnyert MTZ 82-nek, és a felmerülő 
árkülönbözetet teljes mértékben az önkormányzat fizeti. Erre esélyünk sincs, be se hoztam ezt 
a javaslatot a testület elé, úgyse tudnánk kifizetni, így egy használt 82-est kell vásárolni. 

Léka János képviselő- Jó. Csak azért kérdeztem, hogy ne legyen aztán félreértés. Így tisztán 
látjuk a dolgokat. Használt gép, nyilván való, hogy el kell fogadni. 

Anderkó Attila képviselő- Azt akartam javasolni, hogy szakembert kell hívni, aki majd megnézi a 
traktort. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Csjernyik Zoli is vitte magával Kosztolányit. 

Radó Tibor polgármester- Annyi tájékoztatást kaptam még, hogy nem muszály Forint pontosan 
az eredeti tervnek megfelelően eszközöket vásárolni. Meg lehet azt csinálni, hogy ha a traktort 
drágábban vásároljuk meg, mert jobb minőséget tudunk szerezni, az ekénél viszont tudunk 
esetleg spórolni vagy még a karbantartási költségek egy részét odacsoportosítjuk programon 
belül, akkor azok átjárható költségek, viszont teljesíteni kell a programot az utolsó fillérig. Ha túl-
lépjük, teljesen az önkormányzatot terheli a kiadás, nyilván nem léphetem túl. 

(Csábi Jánosné képviselő elment.) 

Harcsás Ferenc képviselő- Hány millióért lehet venni traktort? 

Anderkó Attila képviselő- 2,5 millió Forint a traktor. Ennyit adtak a 6 millió Forintból. 5.990.000 
Forint volt beadva egy 82-es MTZ-re. 

Léka János képviselő- Ha elfogadjátok, nem fontos elfogadni a mondandómat. Ne MTZ-t ve-
gyetek. 

Anderkó Attila képviselő- Tudom, hogy a zetor jobb volna. 
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Léka János képviselő- Nem azért mert nekem van, ne értsétek félre. Nyugodtan vehettek akár-
mit. Jó gépeket lehet venni 2 millió Forintért. Ezek a zetorok nagyon jó gépek. Nem kell kínlódni 
vele, könnyen indul, nem száguldozik, nem egy nagy sebességű, de amit meg kell csinálni azt, 
megcsinálja. Azt csináltok, amit akartok egyébként. 

Radó Tibor polgármester- Nekem van még egy szempontom a traktorral kapcsolatban. Nyilván, 
hogy nem mindenáron, de azért jó lenne, ha első hidraulika kivezetése lenne szalmabála-
pakoláshoz, villához illetve a toló laphoz. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Szomszéd településeknél az is szempont volt, hogy a TSZ-nél milyen 
gépek vannak, ha javításra szorul, akkor helyben megoldható legyen. 

Radó Tibor polgármester- Én szeretném kérni a támogatást, felhatalmazást az eszközmegvá-
sárlásra és a részleteket pedig testületi ülés után megbeszélhetjük. Ha egyetértetek, hogy fel-
hatalmaztok az eszközök megvásárlására a pályázatnak megfelelően, kérem, szavazzatok. Kö-
szönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  START mintaprogram eszközbeszerzésre felhatalmazás 

61/2013. (III.08.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert 
a Start mintaprogramokhoz szükséges eszközöknek, szaporítóanyagoknak, egyéb 
szükséges kellékeknek a pályázati kiírásoknak megfelelő módon történő megvásárlá-
sára. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: pályázati kiírásoknak megfelelően 

 
 
3. Napirendi pont: Egészséges ivóvíz szolgáltatáshoz k onténer elhelyezése.  

Radó Tibor polgármester- Megkeresett a Honvédségen keresztül egy cég, aki minden telepü-
léshez elmegy. Konténer lehelyezését végülis nem javasolták, kötelezték. Április, május hónap 
környékén hoznának egy 11,5*2,5 méteres konténert, amit ők lehelyeznek egy 60 cm mély ka-
vicságyra, amit ők alakítanak ki. Három feltétele van a helyen kívül a konténer elhelyezésnek. 
Egyik, hogy minimum 40-es főnyomócsövön legyen ivóvíz betáplálás, 3*40 Amper áram legyen 
odavezetve, illetve napi 5m3 technológiai víz elvezetését tudjuk biztosítani. Terület szempontjá-
ból a jelenlegi glóbusznak a területe jó lenne, viszont onnan sem levezetni nem tudjuk a vizet 
hova, mert semerre nem lejt, se nincs kiépítve az áram. Hálózatbővítés pedig elég drága jelen-
leg DÉMÁSZ területen. Én több javaslatot tettem a cégnek, a bejárás során kiválasztották a 
Művelődési Ház Kiss Tamás háza felőli részt, utcafrontot. Ott megvan minden adottság, hiszen 
a telek vége felé lejt a Művelődési Ház és ott lehet egy szikassztó elvezető árkot kiépíteni. Te-
lekszomszéddal beszéltem már, szóban megállapodtunk, hogy rajta keresztül a meglévő csa-
tornán keresztül lehet levezetni az esetleges plusz vizet. Ezt nyilván írásban megállapodás for-
májában is meg fogjuk tenni a biztonság kedvéért. Az áramellátás adott az épületnél a napele-
mes rendszer miatt, ott nem kell hálózatbővítés, ami kell, az a konténertől számított 20 méterig 
ingyen vezetik az áramot, azt ők vállalják, 20 méteren túl már viszont az önkormányzatnak kell 
almérővel és villanyóra szekrénnyel ellátni a dolgot. Igazából szerintem ez nem nagy költség, 
meg tudjuk könnyedén oldani. Egy határozati javaslatom az, hogy hatalmazzatok fel arra, hogy 
a villanybekötéshez szükséges dolgokat megrendeljem és elvégeztessem, nem most, majd ha 
a konténer érkezik illetve, hogy a helye elfogadjuk, bár igazából ez nem is a mi döntésünk. Nem 
kell erről döntenünk, inkább csak tájékoztatás, oda tervezik. Két kockázati tényező volt, egyik az 
elektromos áram másik a gázvezeték, ami megy be a Művelődési Házhoz, mert azon a földön 
megy. Kutatóárkot ástunk, kellő mélyen van és kellő fedéssel mind a két kábel, tehát nem befo-
lyásolja. 
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Léka János képviselő- Egy kérdésem van. A Kiss Tamást megkérdeztétek-e, hogy… 

Radó Tibor polgármester- Ott volt a helyszínen, beszéltünk vele. Sőt, ő mondta, hogy hol van a 
gázcső, mire figyeljünk. 

Léka János képviselő- Az rendbe van. Nem a gázcső, hanem vízelvezetés. 

Radó Tibor polgármester- Azt is megbeszéltük vele. 

Léka János képviselő- Nehogy aztán abba a csapdába essünk, mint a Fudala kerttel. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Másik kérdésem, hogy ez milyen az ivóvíz? 

Anderkó Attila képviselő- Ez nagyon egészséges. 

Radó Tibor polgármester- A jelenlegi vezetékes vízből az arzén és bórmentesítés után lehet vi-
zet vételezni. Csak most már nem lajtos kocsi lesz, hanem ez a konténer. Abból lehet bármilyen 
edényzettel elhordani azt a vizet, amit az az eszköz előállít. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Akkor a Honvédség lesz ott megint? 

Anderkó Attila képviselő- Nem. 

Radó Tibor polgármester- Nem lesz ott senki. Magára hagyott konténerről beszélünk. 

Anderkó Attila képviselő- Olyan, mint a tejautomata. 

Radó Tibor polgármester- Oda lehet menni és, mint a tej automatánál lehet vizet engedni egy 
csapon keresztül. Utána már nem lesz lajtos kocsi, nekünk is majd onnan kell hordani az intéz-
ményekbe… 

Harcsás Ferenc képviselő- Költség? 

Radó Tibor polgármester- Nyilván a víz és áramellátást az önkormányzatnak kell állnia jelenlegi 
információk szerint. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Miből, milyen költséghelyről? Úgy szoktuk, ha plusz költ-
ség merül fel, akkor meg kell határozni, hogy mi a költséghely.  

Radó Tibor polgármester- Szándékosan nem hoztam be a testület elé ezt, ugyanis tegnap volt 
polgármesteri fórum, ahol tíz polgármester tíz félét mondott, plusz Mágoriné Andrea még egy 
félét mondott. Senki nem tudja, hogy mit, hogy és miből? Semmilyen információ nincs. Igazából 
ebbe nincs is hatáskörünk. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Most fogja majd Andrea továbbítani. A problémát felírta és továbbítja 
Tállay Úrnak. 

Radó Tibor polgármester- Nagy valószínűséggel lesz egy utólagos, mint a vis maior pályázatok 
egy igénypályázat, hogy ennyi költségünk volt, ezt térítsék meg. De ez is utólagos. Fejetlenség 
az egész. 

Dénes László képviselő- A Nagyér- Csanádalberti- Ambrózfalva- Pitvaros vízellátó rendszerét is 
kivitelezni kell. Egy hónap alatt meg lehet csinálni. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Magát a rendszert biztos. 

Radó Tibor polgármester- Nincs még meg a telek, ahová akarják. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Arra hivatkoztunk tegnap Andreának, hogy amennyiben ez is kötelező 
feladat, márpedig kötelező feladat és feladatfinanszírozás van, akkor tessék odarakni a pénzt. 

Anderkó Attila képviselő- Kötelező 5m3 vizet belerakni? 

Radó Tibor polgármester- Az csak a mosató víz. 

Anderkó Attila képviselő- Milyen mosató víz? 

Radó Tibor polgármester- Át kell mosni naponta a rendszert. Igazából ezt tájékoztató címmel 
hoztam, egy határozati javaslat van az, hogy, felhatalmazzatok az elektromos áram kiépítésére, 
megvalósítására minimális költséggel. 
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Harcsás Ferenc képviselő- Mennyibe kerül ez? 

Radó Tibor polgármester- Körülbelül szerintem 80-90.000 Forint. 

Harcsás Ferenc képviselő- Ha van honnan odarakni, akkor… 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Végülis mindegy ezen morfondírozni, mert ha nem biztosítod az 
egészséges ivóvíz ellátást, akkor az ÁNTSZ háromszor ennyi büntetést szab ki. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Jó, de akkor is meg kellett mondani az összeget. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Nem arra mondtam, hogy ne mondja meg az összeget. 

Radó Tibor polgármester- Községgazdálkodás költséghelyre mehet. Aki elfogadja, hogy felha-
talmaz engem az elektromos áram kiépítéséhez szükséges lépések megtételére és helynek 
megjelölve a községgazdálkodást, azt, kérem, szavazzon most. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal, az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Konténeres vízhez villamos energia vezeték kiépíttetése 

62/2013. (III.08.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármes-
tert, hogy az egészséges ivóvízellátás biztosításához szükséges víztisztító konténer 
működtetéséhez a villamos energia vezetéket kiépíttesse az Erdei Ferenc Közösségi 
Szintér udvari bejáratához. A munkálatok bekerülési költségét a testület a községgaz-
dálkodás szakfeladaton belül biztosítja. 

Felelős:  polgármester 

Határid ő: konténer érkezéséig 

Értesül:  pénzügyi csoport 

 
 
4. Napirendi pont: Határozat módosítása (házi gondo zás 0 Forintos térítési díjának 
2013. január 01-t ől történ ő bevezetése).  

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Emlékeztek, hogy a házi gondozásnál februárban döntött a testület, 
hogy március 01-től nem szed díjat. Én úgy írtam a rendeletbe, hogy március 01-től lép hatály-
ba, de szólt Renáta, hogy ők január 01-től nem szedik. Ezt a határozatot szeretném módosítatni 
a testülettel, hogy a házi gondozás 0 Forintja január 01-től lépjen hatályba, mert ez az érintet-
teknek kedvezőbb lesz.  

Léka János képviselő- Ez már a harmadik nekifutás. 

Dr. Sarkadi Péter jegyző- Nem harmadik nekifutás, a gyakorlatban így működik baszd meg! 

Léka János képviselő- Most akkor csak harmadik nekifutás. 

Radó Tibor polgármester- Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, egyhangú. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Házi segítségnyújtás gondozási óradíjának meghatározása 

63/2013. (III.08.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a szociális alapszolgáltatás 
pitvarosi telephelyén a házi segítségnyújtás gondozási óradíját 0 Forintban határozza 
meg 2013. január 01-i hatállyal.  

A képviselőtestület a határozatát az Szt. 115. §. (10) bekezdésében foglaltakra figye-
lemmel hozta meg. 
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A gondozási óradíj ÁFA mentes. 
 
Határid ő: bentiek szerint 
Felelős:  Radó Tibor polgármester 
A határozatról értesülnek:  

1./ Alapszolgáltatási Központ és Gyermekjóléti Szolgálat Csanádpalota 
2./ Csanádpalota Város Jegyzője 

 
 
Radó Tibor polgármester- Kérdezném, hogy valakinek kérdése még vagy észrevétele? Ameny-
nyiben nincs, én megköszönöm a részvételt és a rendkívüli testületi ülést bezárom. 

 
Kmft. 

 
 

 Radó Tibor   Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester jegyző 
 
 
 
 Anderkó Attila Harcsás Ferenc 
 jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő 
 


